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Dinsdag 12 Mei 2015 om 20u in Jeugdcentrum Koldam 

Boly Virginie Afwezig  Segers  Simon Afwezig 

Coppens Bram Aanwezig Teugels Caroline Verontschuldigd 

Denies  Katia Aanwezig Van Assche Kamiel Aanwezig 

Devis  Sven Aanwezig Van Assche  Karel Aanwezig 

Guns Roby Verontschuldigd Van Ham Vincent Aanwezig 

Gysens  Erwin Aanwezig Vanstallen Julie Aanwezig 

Joly David Verontschuldigd    

Kumps Diederik Verontschuldigd    

Meganck  Luc Aanwezig Pijpen Joris Verontschuldigd 

Platton Lorre Verontschuldigd Holderbeke Ben Aanwezig 

 
1. Verslag raad van beheer 10 februari 2015 – goedkeuring 

Goedgekeurd. 

 

2. Stand van zaken Joengele, JH Phobos en JC koldam  

Joengele:  

Sleutelplan:  

Ben stelt het nieuwe sleutelplan voor (zie bijlage) 

Hoofdleiding scouts en chiro zijn beide vragende partij om meer berging-sleutels te 

voorzien. Momenteel zijn er volgens hen te weinig mensen die toegang hebben tot de 

berging. 

Voorstel nieuw sleutelplan is gekoppeld aan het idee om netten te voorzien tussen de 

bergingwanden. Het idee zou zijn dat de kosten door drie worden gedeeld (speelplein, 

chiro en scouts). Ben onderzoekt hoeveel die netten zouden kosten. Ook slot voor 

houtkot zou gemeenschappelijk worden met hangslot van de gemeente. 

 

De raad geeft een positief advies voor de aanpassing van het sleutelplan. De raad is wel 

van mening dat de hoofdleiding hun voorstel voor extra berging-sleutels best zelf op de 

raad komt beargumenteren. Als alternatief voor het bijmaken van sleutels wordt 

voorgesteld om een berging-sleutel permanent in het leidingslokaal te voorzien. 

 

Stand van zaken buitenruimte: gras aan podium. Nog geen antwoord vernomen van 

milieudienst. 

Er is wat onduidelijkheid over de regeling die bepaald dat de verenigingen elk jaar hun 

gebruikersvergoeding kunnen investeren in de infrastructuur. Ben zoekt de exacte 

verwoording van de regeling op in de gebruikersvergoeding: 
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“De jaarlijkse gebruikersvergoeding wordt bepaald op 500 euro. Bij de jaarlijkse 

afrekening worden de eventuele investeringskosten in (on)roerend goed die het benutten 

van de jeugdwerkinfrastructuur verbeteren in mindering gebracht. Deze 

investeringskosten zijn jaarlijks niet cumuleerbaar.” 

 

Koldam en JH Phobos: 

Zaterdag 23 mei wordt de muur van JH Phobos bespoten met graffiti, zoals besproken op 

de vorige vergadering. 

 

Masterplan Jeugd en Sport, meer info volgt later deze vergadering! 

 

3. Stand van zaken Halan Kauter 

Een kleine update ivm de stand van zaken omtrent onteigening. Er is geen beroep 

aangetekend tegen de onteigeningsbeslissing bij de raad van state. Dat is dus goed 

nieuws! 

 

De raadsman van de tegenpartij is ondertussen gecontacteerd en gevraagd of er nog een 

minnelijke regeling mogelijk was. Dit bleek niet het geval te zijn. Zo een regeling zou de 

snelste manier geweest zijn om het af te handelen.  

 

Twee weken geleden is aan de raadsman van de gemeente gevraagd om de gerechtelijke 

onteigeningsprocedure op te starten. Er wordt verwacht dat de eigenares eerstdaags 

gedagvaard zou worden. We hebben momenteel geen zicht op de timing hoe lang dit zou 

duren, maar onze verwachting dat het proces in totaal 2 jaar zou duren lijkt 

vooralsnog te kloppen. In 2017 kunnen we dus wellicht overgaan tot de bouw van de 

sanitaire installatie.  

 

Het advies van de RvB voor de plaatsing van een bord aan het terrein staat maandag 18 

mei op de agenda van het CBS, wordt vervolgd! 

 
 

4. Voorstelling masterplan Sport & Jeugd 

Julie stelt het masterplan voor adhv een powerpointpresentatie (zie bijlage). 

Voorstel voor werkgroep: 

- 2 mensen vanuit RvB 

- 2 mensen vanuit speelplein 

- 2 mensen vanuit JH Phobos 

- 2 vanuit de jeugdraad 

- 1 vanuit de jeugddienst (secretaris) 

Eerste bedenkingen:  

- Door verhoogd gebruik komt er misschien een parkingtekort? Julie merkt hier bij 

op dat het streefdoel is om een veel betere en veiligere ontsluiting te garanderen 

voor fietsers en voetgangers dan nu het geval is.  

- JH Phobos zou ‘gezellig’ en werkbaar genoeg moeten blijven in combinatiegebruik 

met de fuifzaal.  
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- Over het algemeen is iedereen eerder voorstander om de oude zaal te slopen en 

een nieuwe zaal te bouwen aan het nieuwe gebouw. 

 

Kandidaten voor deze werkgroep: Erwin, Sven, Kamiel en Karel. (Kamiel en Karel kunnen 

ook vanuit de jeugdraad/JH Phobos deel uitmaken van de werkgroep, de voorkeur gaat 

dus naar Erwin en Sven) 

 

5. Sensibiliseringsproject verkeersveiligheid 

De illustrator heeft een nieuw voorstel doorgestuurd, Ben toont het aan de raad. Dit 

voorstel wordt nu verder uitgewerkt. Zodra het volledig afgewerkt is ontvangt de raad 

het ontwerp. 

 

Voorstel Julie: tekening 2 en 3 laten aanpassen zodat de ouder kus geeft vanuit de auto 

en wegzwaait vanuit wegrijdende auto. 

Handen duidelijker maken, autosleutels in hand van papa, verkeersbord blauw inkleuren, 

jongen en meisje in chiro en scoutsuniform, rode lijnen verkeersbord dikker + blauw 

rechthoekig knuffelzone bord bijzetten! 

 

6. Opvolging werkpunten/netheid lokalen 

Controle lokalen: vorige onaangekondigde controle was positief (chiro 81%, scouts 76%) 

 Afvalbeleid en buitenruimte blijft een probleem! 

Controle lokalen: vorige onaangekondigde controle was positief (Phobos 80%) 

De volgende controle is een aangekondigde en vind op 18 mei plaats! 

 

Melding ontvangen van de scouts dat het fornuis in de keuken niet meer werkte, is 

intussen nagekeken en gerepareerd. 

 

Lamp van het binnenplein aan de chirokant is intussen gemaakt. Slot van de berging nog 

niet, is werkopdracht van gemaakt. 

 

Afgelopen vakantie hebben scouts en chiro een grote kuis gedaan. Hiervoor werd een 

container geplaatst voor het grof huisvuil aangezien de hoeveelheid zetels aanzienlijk 

groot was en het praktisch niet haalbaar was om de verenigingen op en af te laten rijden 

naar het containerpark. Het afval van de scouts is intussen weg, voor de chiro wordt 

deze week een container geplaatst. Zij zullen daar hun afgedankte zetels (een 30 a 40-

tal) in kunnen deponeren. 

 

Theaterdoeken voor de Koldam zijn geplaatst en werden een eerste keer gebruikt in de 

paasvakantie, het speelplein is er erg tevreden over! 
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Plaatsbezoek Halan Kauter: volgende vergadering: 29 september 2015 om 19u30 aan de 

Koldam! Ben vraagt na of er een plan is van halan kauter en de inplanting van de 

sanitaire blok. 

 

7. Varia 

JH Phobos organiseert Hangout, een nieuw concept. Op 27 juni. Een chill-namiddag met 

live optredens. Kleinschaliger als sexy summertime maar wel gezelliger.  

 

Erwin bedankt iedereen voor zijn komst en sluit de vergadering af. Tot 29 september! 


